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Abstract (en)
The plier has blades (1, 1') articulated in spacing movement or closer movement with respect to one another. Handles are arranged to control
movement of the blades. Protruding units protrude from clearance faces of the blades. The protruding units are formed by a fixed base (36) applied
against the blades such that the blades are not to be secured in their movements with respect to each other. The protruding units include an opening
overlapping with an area formed between the blades in an open position of the plier.

Abstract (fr)
L'invention concerne une pince coupante pour collier de serrage a attache souple, comportant des lames (1, 1') & arétes tranchantes (5, 5')
coopérantes formées respectivement entre un pied de lame (2, 2') et une extrémité supérieure opposée (11, 11') de chacune des lames. Les lames
présentent chacune une face de coupe (31, 31') et une face de dépouille opposée. La pince comporte, au niveau desdites lames, des moyens (36)
proéminents par rapport aux faces de dépouille. Un évidement (7, 7') est formé dans chacune des lames (1, 1') transversalement a I'aréte tranchante
associée (5, 5'), a une extrémité de la lame contigle au pied de lame (2, 2).
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